

Date:

التاريخ:

To: Bursa Kuwait Company

السادة/ شركة بورصة الكويت المحترمين

Dear Sirs,

تحية طيبة وبعد،

Subject: Disclosure of Material Information regarding BOD meeting

الموضوع: افصاح عن معلومة جوهرية بشأن اجتماع مجلس الإدارة

With reference to the provisions of Chapter (4), module Ten (Disclosure and Transparency) of the Executive Bylaw of law No. (7) for year 2010 and its amendments, enclosed herewith the disclosure form of material information.

بالإشارة إلى احكام الفصل الرابع بالكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) باللائحة التنفيذية للقانون رقم (7) لسنة 2010 وتعديلاتهما، نرفق لكم نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية.

Sincerely Yours,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،،

Fahad Abdulrahman Al Mukhaizim - فهد عبدالرحمن المخيزيم

Board Member and Chief Executive Officer - عضو مجلس الإدارة والرئيس التنفيذي

نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية
Disclosure of Material Information Form

Date	التاريخ
Name of the Listed Company	اسم الشركة المدرجة
National Investments Company (K.S.C.P)	شركة الاستثمارات الوطنية (ش.م.ك.ع)
Material Information	المعلومة الجوهرية
Referring to the previous disclosure dated 07/01/2025 regarding the meeting of the Board of Directors of the company holding on Wednesday, January 8, 2025, at 1:00 PM, to discuss entering an investment opportunity in the financial sector and financing that investment through credit facilities from one of the banking institutions.	بالإشارة إلى إفصاحنا السابق المؤرخ في 2025/01/07 بشأن عقد اجتماع مجلس إدارة الشركة يوم الأربعاء الموافق 08 يناير 2025 في تمام الساعة الواحدة من بعد الظهر، لمناقشة الدخول في فرصة استثمارية في القطاع المالي وتمويل ذلك الاستثمار عن طريق تسهيلات ائتمانية من أحد المؤسسات المصرفية.
The meeting has been cancelled due to no agreement being reached with the other party regarding the mentioned investment.	يرجى العلم انه تم الغاء عقد الاجتماع لعدم التوصل الى اتفاق مع الطرف الآخر بشأن الاستثمار المذكور.
The Board confirms its commitment to continue seeking investment opportunities that align with the company's strategy and future goals, which serve the interests of its shareholders.	ويؤكد المجلس التزامه بمواصلة البحث عن الفرص الاستثمارية التي تتماشى مع استراتيجية الشركة وأهدافها المستقبلية والتي تحقق مصلحة لمساهميها.

Significant Effect of the material information on the financial position of the company	أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة
No significant effect of the material information on the company's financial position.	لا يوجد اثر للمعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة.

Fahad Abdulrahman Al Mukhaizim - فهد عبد الرحمن المخيزيم
Board Member & Chief Executive Officer - عضو مجلس الإدارة والرئيس التنفيذي